
PROTOKÓ£ 
z  LX nieplanowanej  sesja Rady Gminy Marciszów 

odbytej  w dniu 07 pa¿dziernika 2010 roku 
w siedzibie Urzêdu Gminy 

 
 
Ad.1.2. 
Otwarcie obrad sesji , stwierdzenie quorum 
Pan Henryk Mazur przewodnicz¹cy Rady Gminy  Marciszów po stwierdzeniu quorum 
dokonaù otwarcia obrad sesji oraz podziêkowaù radnym za przybycie na nieplanowane obrady. 
Lista obecno�ci radnych stanowi zaù¹cznik nr 1 do protokoùu. 
Ad.3.  
Informacja n/t porz¹dku obrad 
Pan Przewodnicz¹cy Rady zapoznaù z porz¹dkiem obrad , który przedstawia siê nastêpuj¹co :  
1/ Otwarcie obrad. 
2/ Stwierdzenie quorum. 
3/ Informacja n/t porz¹dku. 
4/ Podjêcie uchwaù w sprawach : 
a/ zmiany do uchwaùy  bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2010. 
b/ udzielenie  porêczenia spùaty kredytu komercyjnego lub po¿yczki z WFOÚiGW na  
    zadanie PN.�Budowa �rodkowosudeckiego regionu gospodarki odpadami w oparciu o  
    zakùad  unieszkodliwiania odpadów w Lubawce. 
c/ objêcia udziaùów w podwy¿szonym kapitale zakùadowym Przedsiêbiorstwa  
   Gospodarki Komunalnej �SANIKOM� spóùka z o.o.w Lubawce. 
4/ Zamkniêcie obrad sesji. 
Ad.3. 
Porz¹dek obrad zostaù przyjêty jednogùo�nie bez uwag. 
Ad.4. 
Projekt uchwaùy w sprawie zmiany uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2010. 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy zapoznaùa ze 
szczegóùami zmian informuj¹c, i¿ Gmina otrzymaùa kwotê 18.500  z Urzêdu  
Marszaùkowskiego na zadanie konserwacja urz¹dzeñ melioracyjnych dla Domanowa i 
Pastewnika i, ¿e zadanie to musi zostaã wykonane w roku 2010, dlatego nale¿y jak 
najszybciej je wykonaã i rozliczyã w zwi¹zku z czym dzisiejsze obrady sesji. 
Po za tym przez caùy czas trwaj¹ nasze du¿e inwestycje na, które Gmina otrzymaùa kredyty  i 
po¿yczki. 
Przypomniaùa, ¿e Gmina zùo¿yùa wniosek o po¿yczkê  z Wojewódzkiego Funduszu na 
wodoci¹gowanie Úwidnika , który poinformowaù , ¿e nie dadz¹ po¿yczki lecz dopùac¹ Gminie 
do odsetek do kredytu, dlatego po¿yczka zostaùa z bud¿etu wyciêta. Ponadto dwa przetargi na 
kredyt byùy nieskuteczne nie byùo ¿adnej oferty wiêc w takiej sytuacji nie mo¿na zawrzeã 
umowy. W zwi¹zku z tym  zwrócili�my siê do Wojewódzkiego Funduszu , który stwierdziù,   
¿e jest to maùa kwota dlatego dadz¹ po¿yczkê ale w bud¿ecie z kredytów trzeba rozpisaã na 
po¿yczkê, ¿eby mo¿na wyst¹piã do RIO o wdanie w tej sprawie opinii. 
Ponadto zapoznaùa ze zmianami dot.  upowa¿nieñ do zaci¹gania kredytów i po¿yczek dla 
Wójta Gminy. 
Zmieniù siê równie¿ zaù¹cznik przychody i rozchody bud¿etu oraz prognoza kwoty dùugu. 
Jednak ogóùem kwota  w bud¿ecie siê nie zmienia. 
Poprosiùa o dokonanie poprawki  w zaù¹czniku nr 3. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
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Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù projekt uchwaùy , który zostaù poddany pod 
gùosowanie i zostaù przez Radê przyjêty jednogùo�nie  i stanowi zaù¹cznik nr 2 do protokoùu.   
- projekt uchwaùy w sprawie : udzielenia porêczenia kredytu komercyjnego lub po¿yczki  
  z  WFOÚ i GW na zadanie Pn.�Budowa �rodkowosudeckiego regionu gospodarki  
  odpadami w oparciu o zakùad unieszkodliwiania odpadów w Lubawce� 
Ze szczegóùami zapoznaùa pani Skarbnik Gminy informuj¹c, ¿e jest mo¿liwo�ã otrzymania 
po¿yczki w wysoko�ci 5 milionów  na, któr¹ wniosek zùo¿yù Sanikom sp. z o.o. w Lubawce. 
Natomiast Gmina nie ma takiej mo¿liwo�ci ,a poniewa¿ nie mamy swojego skùadowiska i 
weszli�my w spóùkê , wiêc nale¿y dziaùaã. Caùe zadanie jest bardzo du¿e , bo prawie na 27  
ml. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaùy poddaj¹c uchwaùê pod 
gùosowanie. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, która stanowi zaù¹cznik nr 3 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie :  objêcia udziaùów w podwy¿szonym kapitale zakùadowym  
  Przedsiêbiorstwa Gospodarki Komunalnej �SANIKOM� spóùka z o.o. w Lubawce. 
Pani Skarbnik Gminy zapoznaùa ze szczegóùami informuj¹c, i¿ Gmina posiada udziaùy w 
spóùce na kwotê 304 plus 140. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 4 do 
protokoùu. 
Ad.4. 
Zamkniêcie obrad sesji. 
W zwi¹zku  z wyczerpaniem porz¹dku obrad nieplanowanej sesji Pan Przewodnicz¹cy 
dokonaù zamkniêcia obrad. 
 
Protokoùowaùa                                                                              Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk    
                                                                                                                Henryk Mazur 


